
 

 

13 juli 2012 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde van Provinciale Staten stel ik u 
namens de D66 fractie de volgende vragen over de verdeling van gelden uit het 
natuurakkoord. 
 
Zoals u weet, wordt het natuurbeheer in Nederland gedecentraliseerd. De betrokken 
minister houdt hiervoor het zogenoemde natuurakkoord aan, waarmee Provinciale Staten 
(nog) niet mee heeft in gestemd. Voor de verdeling van het beschikbare budget over de 
provincies is een ‘commissie van wijzen’ ingesteld, die de minister adviseert. Deze 
commissie verdeelt ook de tientallen miljoenen die bovenop het natuurakkoord zijn 
vrijgemaakt in het lenteakkoord. Deze commissie van wijzen adviseert de minister over de 
verdeling van het beschikbare budget op basis van de inzet zoals die door de 
verschillende provincie wordt gedaan. Bij tal van provincies heeft deze situatie geleid tot 
discussies over de inzet in de gesprekken met de commissie van wijzen, zowel in PS als 
tussen GS en PS. Dit leidt mij tot de volgende vragen: 
 
1. Bent u op de hoogte van het bestaan van deze commissie van wijzen? 
 
2. Dient Provincie Flevoland een voorstel in bij de commissie van wijzen voor de 

benodigde beheerkosten van de natuurterreinen die in het beheer bij de provincie 
komen? 

 
3. Zo ja, wat behelst dit voorstel concreet? Of zo nee, waarom niet? 
 
4. Welke relatie heeft dit voorstel en de indiening ervan met de eventuele ondertekening 

van het natuurakkoord? Dit mede in het licht van het feit dat provincies die het akkoord 
niet ondertekend hebben, maar wel meewerken aan de uitvoering ervan in gesprek zijn 
met de commissie van wijzen. 

 
5. Heeft een in te dienen voorstel in uw beleving een relatie met de eventuele instemming 

met het natuurakkoord? Als deze relatie er is, wanneer was u dan van plan om dit aan 
Provinciale Staten mede te delen? 

 
6. Verleent u op andere onderwerpen dan dit voorstel medewerking aan de uitvoering van 

het natuurakkoord? En zo ja, hoe dan? 
 
7. Op welke termijn of bij welke gelegenheid wilde u eventuele instemming met het 

natuurakkoord via het Presidium agenderen? 
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